
 

 

     Kętrzyn, 18 stycznia 2022 r. 

 

Pan Rafał Rypina 

Radny Rady Miejskiej w Kętrzynie 

       
ZRM.5315.1.5 

W nawiązaniu do Pana wniosku i pytań skierowanych w piśmie z dnia 30.12.2021r. (data 
wpływu 05.01.2022r.) w zakresie funkcjonowania Rady Biznesu przy Burmistrzu Miasta 
Kętrzyn uprzejmie odpowiadam na poniższe pytania.  
 

1. Dlaczego Zarządzenie nr 220/2020 podpisane w dniu 22 lipca 2020 roku zostało 
opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej z tak wielkim opóźnieniem, to jest 
dopiero 15 grudnia 2021r.? 
Odp. Zarządzenie 220/2020 opublikowano niezwłocznie po ustaleniu braku publikacji 
w BIP, wynikało to z pominięcia zarządzenia przez pracownika podczas zamieszczania 
materiałów.  

2. Co było przyczyną wydłużenia Kadencji Rady Biznesu przy Burmistrzu Miasta Kętrzyn z 
2 do 5 lat? 
Odp. Decyzję o przedłużeniu kadencji obecnej Rady Biznesu podjęto z powodów 
pandemii i uniemożliwieniu w znacznym stopniu w okresie ostatnich 2 lat regularnych 
spotkań i normalnego jej funkcjonowania.                       

 
 Z poważaniem 
 

                                                                                    Burmistrz Miasta 

               /-/ Ryszard Niedziółka 

 


